
 

De nou, CAMFiC intervé en debats sobre la prescripció 

de tranquil·litzants des de l’AP de salut 

Aquest cop ha estat el programa de TVE ”Vespre a la Dos”, que ha volgut 

comptar amb la medicina de família per debatre sobre la situació de la 

prescripció de tranquil·litzants, ansiolítics i fàrmacs similars des de les 

consultes de Primària. 

El doctor José Miguel Baena va tenir l’amabilitat de prendre part a la conversa 

per traslladar el seu parer sobre un assumpte llargament debatut i advertit 

des de CAMFiC. Segons dades de la Generalitat de Catalunya, prop del 13% 

de la despesa en medicaments que fa el sistema públic al país correspon a 

psicofàrmacs. 

 

  
 

Per consultar el programa: 

http://www.rtve.es/alacarta/videos/vespre-a-la-2/vespre-2-taula-dactualitat-augment-del-

consum-tranquillitzants-antidepressius/2788438/ 
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